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Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży (nr 164)
13 kwietnia 2023 r.
Komisja Edukacji, Nauki i Młodzieży, obradująca pod przewodnictwem poseł 
Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (PiS), przewodniczącej Komisji, rozpatrzyła: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o utworzeniu Uniwersytetu Kaliskiego 
im. Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego (druk nr 3116). 

W posiedzeniu udział wzięli: w Ministerstwie Edukacji i Nauki wraz ze współpracownikami, Marcin 
Pałys przewodniczący Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego, Dariusz Surowik rektor Aka-
demii Nauk Stosowanych w Łomży oraz Mirosława Słonecka przedstawicielka Krajowego Forum 
Oświaty Niepublicznej. 

W posiedzeniu  udział  wzięli  pracownicy  Kancelarii  Sejmu: Marta Artymińska, Anna Goral, 
Agnieszka Kalinowska-Wójcik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Maria Iwasz-
kiewicz, Urszula Sęk – legislatorzy z Biura Legislacyjnego. 
Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):

Dzień dobry. Otwieram posiedzenie Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży. Witam człon-
ków Komisji. Witam gości. Stwierdzam kworum. 
Porządek  dzienny  posiedzenia  obejmuje  rozpatrzenie  uchwały  Senatu w sprawie 

ustawy o utworzeniu Uniwersytetu Kaliskiego im. Prezydenta Stanisława Wojciechow-
skiego z druku nr 3116. Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie ma uwag. 
Porządek dzienny został przyjęty. 
Przechodzimy do jego realizacji.  Informuję, że marszałek Sejmu 31 marca 2023 r. 

skierowała do Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży uchwałę Senatu w sprawie ustawy 
o utworzeniu Uniwersytetu Kaliskiego im. Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego 
z druku nr 3116 w celu rozpatrzenia. Pana senatora chyba nie ma, więc możemy przejść 
do rozpatrywania poprawek. 
Poprawka nr 1. Czy wszyscy są zalogowani? Bardzo proszę o opinię pana ministra.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Edukacji i Nauki Wojciech Murdzek:
Pani przewodnicząca, żeby nie przedłużać, bo poprawki były dyskutowane, jest pozy-
tywna opinia odnośnie do 2 pierwszych poprawek, a negatywna odnośnie do trzeciej. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Jeszcze raz. 

Sekretarz stanu w MEiN Wojciech Murdzek:
Czyli  poprawkę  nr  1  uznajemy  za zasadną.  Poprawkę  nr  2  uznajemy  za zasadną. 
Poprawkę nr 3 zostawiamy… 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Trzecią za niezasadną. Negatywna opinia. Dziękuję. Bardzo proszę, Biuro Legislacyjne. 

Legislator z Biura Legislacyjnego Maria Iwaszkiewicz:
Biuro  Legislacyjne  bardzo  się  cieszy,  że pan minister  zgadza  się  na dwie  pierwsze 
poprawki, bo pierwsza oddaje to, co jest rzeczywiście w ustawie, a druga, to – może rze-
czywiście – taka nasza pomyłka legislacyjna. To jest pewne powtórzenie, które należy 
usunąć. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Czyli też popierają państwo pogląd, że dwie pierwsze poprawki należy przyjąć? 



4                   s.p.

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji eduKacji, nauKi i młodzieży (nr 164)

Legislator Maria Iwaszkiewicz:
Jak najbardziej. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dobrze. W takim razie, czy jest potrzeba… 

Legislator Maria Iwaszkiewicz:
Merytorycznie nie będziemy się na ten temat wypowiadać. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję. Czy popierają państwo przyjęcie poprawki Senatu nr 1? Czy jest sprzeciw? 
Nie ma. 
Wobec tego mogę uznać, że przyjęliśmy poprawkę nr 1. 
Poprawka nr 2. Czy jest sprzeciw? Nie ma. 
Wobec tego mogę uznać, że poprawka nr 2 została przyjęta. 
Poprawka nr 3. Jest propozycja, żeby ją odrzucić. Czy państwo się zgadzają? Czy jest 

sprzeciw? 
Czyli poprawkę nr 3, zgodnie z sugestiami pana ministra, Komisja odrzuca. 
Dobrze. To głosujemy. Głosujemy nad poprawką nr 3. Kto z państwa jest za? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o wyniki. 
Głosowało 25 posłów, za 11, przeciw 14, nikt się nie wstrzymał. Poprawka została 

odrzucona. 
Posłem sprawozdawcą był pan poseł Witold Czarnecki. Panie pośle, da pan radę? 

Prawda? 

Poseł Witold Czarnecki (PiS):
Dam radę. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Bardzo dziękuję. Zamykam dyskusję. 
Porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 
Zamykam posiedzenie Komisji. 


